

SADRŽAJ

UVODNIK:

Umro biskup Đuro Kokša	93
------------------------------	----

ČLANCI:

Ivan Šaško: Liturgijska glazba i mladi – Retrospektiva i perspektiva (svršetak)	94
Mile Čirko: Povodom 230. obljetnice smrti fra Petra Kneževića s posebnim osvrtom na božićnu popijevku <i>Veseli se Majko Božja</i>	
Hubert Meister: Glazbena retorika i njeno značenje za razumijevanje barokne glazbe, osobito glazbe J. S. Bacha (V. nastavak)	103

OBLJETNICE:

Višnja Mikić: Zlato crkvenoga zbora	108
Karmen Palčić: Proslavljena peta obljetnica zbora sv. Andrej u Bakru	108

IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU »ALBE VIDA KOVIĆ« KBF	109
---	-----

VIJESTI IZ BISKUPIJA	110
----------------------------	-----

GLAZBENI DOGAĐAJI	116
-------------------------	-----

VIJESTI IZ INOZEMSTVA	117
-----------------------------	-----

PRIKAZI	118
---------------	-----

GLAZBENI PRILOG:

Tri pastorale

INHALT

LEITARTIKEL: Msgr. Dr. Đuro Kokša, Weihbischof ist gestorben (93) – ARTIKEL: **Ivan Šaško:** Liturgiemusik und junge Menschen - Retrospektive und Perspektive (94) – **Mile Čirko:** 230 Jahre nach dem Tod von Petar Knežević und von seinem Weihnachtslied "Gottesmutter freu dich" (98) – **Hubert Meister:** Musikrhetorik und ihre Bedeutung für das Verständnis der Barockmusik, besonders der Musik von J. S. Bach (5. Folge) (103) – ANNIVERSARIEN: **Višnja Mikić:** Goldene Feier vom Kirchenchor (108) – **Karmen Palčić:** 5-jährige Feier vom Chor "Sveti Andrej" in Bakar (108) – AUS DER TÄTIGKEIT DES INSTITUTES FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDA KOVIĆ" DER KThF (109) – NACHRICHTEN VON DEN BISTÜMERN (110) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (116) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (117) – REZENSIONEN (118) – MUSIKALISCHE BEILAGE: Drei Pastoralen

CONTENTS

EDITORIAL: Msgr. Dr. Đuro Kokša, auxiliary bishop died (93) – ARTICLES: **Ivan Šaško:** Liturgical music and the young people - Retrospective and perspective (94) – **Mile Čirko:** 230 years from the death of Fr. Petar Knežević and about his Christmas carol "Rejoice you Mother of God" (98) – **Hubert Meister:** Musical rhetorics and its significance for the understanding of the baroque music, particularly of the J. S. Bach's music (5th continuation) (103) – ANNIVERSARIES: **Višnja Mikić:** Golden jubilee of the church choir (108) – **Božidar Grga:** 5th anniversary of the choir "Sveti Andrej" in Bakar (108) – FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR THE CHURCH MUSIC "ALBE VIDA KOVIĆ" OF CThF (109) – NEWS FROM DIOCESES (110) – MUSICAL EVENTS (116) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (117) – REVIEWS (118) – MUSICAL SUPPLEMENT: Three Pastorales